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Disseminating geoconservation messages to Geoparks in Mainland China 

 

 

Dr Ng Chun-yeong, Young, our Chairman, recently assisted three Chinese global  

geoparks, including Hexigten  Global Geopark and Alxa Global Geopark in Inner 

Mongolia, and Yandangshan  Global Geopark in Zhejiang province, to enhance their 

levels of environmental protection, science popularization and management.  These three 

global geoparks are subject to revalidation later this year by the experts of United Nations 

Global Geoparks Network to ensure that their levels of environmental protection, science 

popularization and management meet world-class standards.  Apart from offering 

professional advice to the geopark management, Dr. Ng also organized training and 

seminars to frontline park staff, disseminating proper concepts on geological conservation, 

geological diversity and geopark with an aim to improve the overall quality of the geoparks 

so that sustainable development can be promoted more effectively. 

 

Report on geoconservation seminar organized by Yandangshan Global Geopark as follows:- 

 

雁荡山地质公园举办地质地貌保护讲座 

作者:卢琴飞来源:雁荡山世界地质公园发布时间:2013-06-19 

  为提高雁荡山世界地质公园在地质地貌保护、可持续经济发展理念，进一步推动

雁荡山世界地质公园的可持续发展。近日，雁荡山世界地质公园管委会邀请地质公园

高级顾问、香港地貌岩石保育协会主席吴振扬博士，为公园主管及员工进行了主题为

“保护地质遗迹资源、中国地质公园未来发展之路”的讲座。 

  吴振扬博士围绕地质公园的三大目标、岩石地貌为何要保护、中国地质公园的发

展模式、可持续发展概念、中国地质公园的隐忧、中国地质公园的未来以及 GGN 对

再评估的要求等方面作了深入浅出、通俗易懂的阐述。 

  雁荡山世界地质公园管委会班子成员、东西园区负责人、各处室负责人、下属企

业负责人、导游人员、园区村民代表等共 50 多人参会学习。 
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